

「青年專屬劇目」計劃 III *Plays for Young People III*
英語劇本創作工作坊及比賽 English Script Writing Workshop cum Competition

中學報名表 Enrolment Form for Secondary Schools

(截止日期 Deadline: 18.10.2021 (一 Mon))

請將報名表電郵至黃小姐 emma@aftec.hk 或傳真至 2529 5385

Please return the enrolment form by email to Ms Wong at emma@aftec.hk or fax to 2529 5385

學校 School:

地址 Address:

電話 Tel:

傳真 Fax:

負責老師 Teacher-in-charge:

任教科目 Main Subject:

手提電話 Mobile:

電郵 Email:

計劃時間表 Programme Timeline:

I. 工作坊 Workshop

日期 Date : 27/10/2021 (三 Wed)

時間 Time : 10:00 – 13:00

形式 Format: 網上 Zoom

II. 與黃清霞博士進行進度討論 Progress Meeting with Dr Ooi

形式 Format : Zoom/面談 Face-to-face

III. 作品遞交 Submit Entry of Competition

日期 Date : 31/01/2022 (一 Mon)

IV. 讀者劇場及頒獎典禮 Reader's Theatre and Prize-giving Ceremony

03/2022

(詳情有待公佈 Details will be announced)

計劃費用 Programme Fee: 每位學生 \$150 per student

參加學生 Participating Students:

No.	學生姓名 Student Name	級別 Form
1		
2		
3		

(如參加學生超過 3 人，請聯絡黃小姐。If there are more than 3 student participants, please contact Ms Wong.)

參加此活動的原因 The event is for:

英文科活動 English Language 課外活動 Extra-curricular activities

戲劇科活動 Drama activities 其他 Others (請註明 please specify): _____

備註 Remarks

1. 收到報名表格後，本團將與學校負責老師聯絡、確認報名人數及發出發票。發票一經發出，恕不接受任何取消或退款。

Upon the receipt of the enrolment form, AFTEC will contact the teacher-in-charge to confirm. An email confirmation will then be sent to the teacher-in-charge followed by an invoice. No cancellation or refund can be made after invoice is issued.

2. 報名學校必須於發票發行日起計算三星期內或計劃開始前繳付款項。若貴校未能安排如期付款，請向誇啦啦藝術集匯提交一份備有校長簽署及蓋印之書面通知，並清楚表明可付款之日期。

Payment must be settled within three weeks upon issuance of invoice or before the programme. Should your school fail to make such arrangement, please issue AFTEC an official statement of interest with date of deferred payment, principal's signature and school stamp.

3. 學校必須支付全額款項後方可確認報名。

No enrolment will be confirmed until full payment is received.

4. 計劃如有更改，以誇啦啦藝術集匯有限公司最後公佈為準。誇啦啦藝術集匯有限公司保留以上安排之最終決定權。

The Absolutely Fabulous Theatre Connection Co. Ltd. (AFTEC) reserves the right to make any changes to the programme and conditions and has the right to make the final decision.

5. 誇啦啦藝術集匯尊重個人資料，並且致力執行與遵守保障資料原則及《個人資料（私隱）條例》各項有關規定。是次所得個人資料謹供本招募計劃用途，未經閣下同意，誇啦啦不會將閣下個人資料提供予第三者。

The Absolutely Fabulous Theatre Connection Co. Ltd. (AFTEC) respects personal data and is committed to fully implementing and complying with the data protection principles and all relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your personal data will be solely for this enrolment use, and AFTEC will not pass it over to a third party without your prior permission.

校長簽署 Principal's Endorsement:

簽署 Signature: _____ 姓名 Name: _____

日期 Date: _____ 學校蓋印 School Stamp: _____